
BRM-0063-4/13/04

PROTOKÓL NR 13/04
Z POSIEDZSENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJT Z UNTA

EUROPEJSKA ODBYTEGO W DNIU 23. OI.2OO4 ROKU.

Posieclzenie Komisii rozpocz$o sig o goclz. 830 Uczestntczvli w nim : Burmistrz Kapcia.
Radni w skladzie wedlug listy stanowr4cej zal4cznik do niniejszego protokotu.
Komisj a rozpoczgla obrady wedlug nastppuj 4cego porz4dku.
1. ,.\naliza rnaterialóll na sesjg.
2. Opracowanie i przyjqcie planu pracy Komisji na 2004 rok.
3. Opracowanie sprawozdania pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejska w

2003 roku.
4. Spraw-y rózne.

Przerr.odnicz4cy Komisji Krrysztof Swietlik rozpoczfi posiedzenie od przlr'itania
wszystkich. Nastgpnie odczytal sprawozdanie z posiedzen Komisji za20O3 rok. Po
odczytaniu Przewodnicz4cy zwrócil sip do czlonków Komisji czy s4 jakieS uwagi lub
zapytan\a. Vl'tiy'shusji jakt-r pierwszy zabral gios p. Baraírski. Jest zainteresowany jak
zostaly wykorzystane irodki z ubieglego roku. Ponadto, trzeba zebraó wszystkie wnioski z
poprzednich posiedzen , aby moznarozliczyó sig z nich na Sesji .
Waznrejsze wnioski nale2y rozliczyé r czy zostaly zrealizowane . P. Zipbiúski - stwierdzil,
ze do sprawozdania nie ma zadnych zastrzelen
Komisja r.r'u,r'niku rozpatry,'wania sprax'ujgty'ch u'planie prac\¡ na 2003 rok . oraz projclitc',r'
uchwal, objgtych zakresem dzialania skierowala do Burmistrza Miasta l0 wniosków, w tym:
3 wnioski dotyczqce spraw organizacyjnych,
3 wnioski do budzetu
1 wniosek w sprawie dozynek,
I wniosek w sprawie Melioracji Gminy Jgdrzejów
I wnrosek w sprawie dzialki.
P. Baraúski zainteresowanv jest jak zostaly wykonane wnioski.
Nastgpnie Komisja kontS,nuorvala omarvianie kolejnl'ch zagadnieú. Przervodnicz4ct'odczltal
plan pracy Komisji na2004 rok ( plan stanowi zalqcznrk do niniejszego protokoiu).
Komisja jednogloénie zaopiniowalawy2ej wymieniony plan na 2004 rok.
Komisja Rolnictwa wnosi cio Pana Burnristrza o umorzenie pociatku od nieruchoinose i
Oérodkowi Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jgdrzejowie - Komisja jednogioSnie
zaopiniowala wniosek ,( któfv stanowi zal4cznlk do protokolu ). W trakcie dyskusji na
posiedzenie przybyli p. Burmistrz Nowak wraz z Prezesem Zarzqdu Radosiawem Midur4,
który prezentuje ,, Zwi4zek Gmin Rolniczych i Ekologicznych Ekorol w Kielcach". W
irnleniu Zarz-4dtt zrvraca sig z pro(bq o."v1.typou,anie 10 kandydatór.r. do odbvcia praktvl<
zagranicznych w gospodarstwach ekologicznych , w Austrii, Niemczech , Szwajcarii ,
Holandii.



W zwi4zku zprzyst1pieniem Polski do Unii Europejskiej w maju 2004 roku Zwiqzek Gmin
otrzymal do zaprzylaánionych lnstytucji i Organizacji dzialajqcych na obszarze Unii
Europejskiej propozycjg zwigkszenia puli miejsc dla praktykantów z terenu Gmin nale24cych
do Zu,iqzku . Oferta kierou.ana jest szczególnie do:
- mlodych ludzi ( wiek od l8 - 35 lat )
- absolwentów szkc* rolniczych i Akademii Rolniczych
- osó'u , które prowadz4lub bgcl4 w przyszloéci prowadzic wlasne gospodarstwo roitte - w

szczególnoSci o profilu ekologicznym. Termin zglaszania kandydatów upiywa 31 marca
2004 roku.

tlhodzi o to , aby osoby te chociaz w malym stopniu znaly jezyk niemiecki, angielski , to
znaazy w stopniu umozliwiajqcym porozumienie . Osoby te maj4 byó sprawdzone .
Przervc¡dnicz4cl'podziqkowal panu Prezesowi za informacjq Nastgpnie odczrtal inforrnacjq
o pracy zespolu ds. analizy placówek oSwiatowych i obecnych sieci szkolnych.

OdnoSnie punktu 3 obrad porz4dku Komisii odczytano sprawozdanie zpracy Komisji
Rolnictwa i lntegracji zlJni¡Europejsk4 .( sprawozdanie stanowr zalqcznrk do ninie.¡szego
protokolu ).
Na tvrn nosiedzenie zakoúczono

Protokolowata
Agnieszka Michcik
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